
 
  

Mødeart Sted Dato Tidspunkt 

Elevrådsmøde D0.06 D. 6. december Kl. 13 - 15 

Ordstyrer Referent Godkendelse 

Line Thomas Dagsorden er godkendt 

Tilstede: Hashem Hassan Saada, Emil Erik Weber Lukassen, Line Schmidt 
Poulsen, Stine Damm Börjeson, Steen Smedegaard Kjeldsen 

Afbud: Eva Jensen, Lonnie Jensen, Rita Margrete Mortensen 

Fraværende: Mia Marina 

1. Formalia - Dagsorden godkendt, Line valgt til 
ordstyrer og Thomas som referent. 

2. Præsentationsrunde - Alle får præsenteret sig selv. 

3. Forretningsudvalg - Ingen beskeder. 

4. Lokaltuddannelsesudvalg (LUU) - Der mangler elevpladser, og skolen 
arbejder på at finde muligheder for dem 
uden elevpladsaftale. 

4. PR-udvalg - Intet til punktet. 

- Aftaler at mødes fremmedrettet.  

5. Festudvalg - Gælder os til at kunne evaulere  på den 
fælles julefrokost.  

6. Fælleselevråd - Kopir fra referatr fælleselevråd. 

7. Kantinen – drøftelse/dialog – Jane eller 

Julie fra kantinen deltager 

 

- På kantinens udvalgsmøde blev det bland 
andet drøftede:  

1. Alkoholpolitik: 
2. Ombygning af kantinen: 
3. Tyveri fra kantinens mad og 

køleskabssalg. 
  

- Elever efterspørger enegidrinks på skolen.  



 

- Skolens fødevarepolitik eksluere 
energidrink. Steen vil undersøge hvorfor 
dette er politikken. 

- Ønsket om en mikrobølgeovn kan ikke 
imødekommes da:  

1. der ikke er et fastsat sted på skolen til den, 
2. der ikke rengøring afsat,  
3. og der er tvivl om det er lovligt i forhold 

til brandregler. 

8. AMR blandt eleverne – opfølgning fra 

sidste møde – møder med AMO BV4 

 

- Skolen vil gerne informere bedre om 
arbejdsmiljø beslutninger, og tage 
elevrådet med på råd. 

- Elevrådet vil gerne have deres egen elev 
arbejdsmiljørepræsendentant. 

- Skolen vil gerne have mere viden om 
hvordan det kunne gøres, og elevrådet vil 
forhøre sig hos EEO om de har eks. på 
gode løsninger på andre erhvervsskole. 

9. Trafikale forhold på BV4 – fælles 

drøftelse af tiltag, der kan mindske 

trafikken 

 

- De trafikale forhold ved ankomst og 
afgang fra skolen i bil er dårlige. 

- Dialog med fyens stifttidende om at bruge 
deres indkørelse til at komme ud på nogle 
bestemte tidspunkter, mest torsdag hvor 
der er pres på afgange. 

- Øget samkørsels-parkingspladser 

- Trafikpatrolle til at styre trafikken om 
morgen. 

- Når nu der ligger sne, er det vigtigt at der 
bliver ryddet så der ikke opstor farlige 
trafikale situtioner. 

 

10. Evt. - Intet til punkt. 

11. Datoer for kommende 
elevrådsmøder. 

Første onsdag i hver måned. Hvis der forekommer 
en ændring, får i det at vide.   

7. februar 2024 

6. marts 2024 

3. april 2024 

1. maj 2024 

5. juni 2024 



 
 


